
Zápisnica 
zo šiesteho zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného  

dňa 24. 11. 2023 
Prítomní poslanci:  
Mgr. Daniel Ďurica, Ľubomír Antolik, Jaroslav Tipan, Ing. Juraj Kešeľ a Mária Marcinová, Bc. Anna 
Senyková a Ing. Matej Kukuruc 
Neprítomní poslanci:  
Hostia: Ing. Katarína Petrašová 
Bod 1: Otvorenie  
Starosta obce Jozef Nemčík privítal prítomných poslancov a poslankyňu. Skonštatoval, že zo 7 poslancov 
sú prítomní 7 poslanci, takže obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Materiály dostali poslanci OZ 
elektronickou formou. Za zapisovateľku starosta obce určil referentku obce Vieru Chomovú.  
Za overovateľov zápisnice poslancov Bc. Anna Senyková, Mgr. Daniel Ďurica. Program zasadnutia 
prečítal poslanec Ing. Matej Kukuruc. 
Program zasadnutia: 
1,  Otvorenie zasadnutia 
2,  Interpelácie poslancov 
3,  Vzdanie sa mandátu poslanca Obecného zastupiteľstva – na vedomie 
4,  Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva – Ing. Petrášová Katarína 
5,  Plnenie rozpočtu za trištvrťrok 2023 
6,  Rozpočtové opatrenie č. 4, 5, 6/2023  
7,  Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti MŠ Bačkov a jej výsledkoch a podmienkach v šk. r.  

2022/2023.  
8,   Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti ZŠ Bačkov, šk. r.  2022/2023.  
9, Zámer vybudovania fotovoltaického zariadenia na budove obecného úradu – prejednanie 
10,  Rekonštrukcia rozvodov verejného osvetlenia a obecného rozhlasu v obci -  prejednanie 
11,  Ponuka /mestám a obciam/ na odkúpenie akcií VVS, a. s. - prejednanie 
12,  Informácie o schválených projektoch obce: a, Technické vybavenie pre projekt: “Triedený zber  

komunálneho odpadu v obci Bačkov“. 
 b, Výdajňa vody v rómskej osade Bačkov 
 c, Dom smútku – zateplenie budovy 
13,  Rôzne 
14,  Rekapitulácia uznesení 
15,  Záver 
Starosta obce sa spýtal, či má niekto doplňujúce body do programu a sám doplnil rokovanie o dva 
body: Úprava priestranstva pred obecným úradom a vyhlásenie voľby na riaditeľa základnej školy 
Bačkov.  Z prítomných poslancov nemal nikto doplňujúci bod, tak starosta pristúpil k hlasovaniu. 
Hlasovanie č. 1 
Za: 7 poslancov – Mgr. Daniel Ďurica, Ľubomír Antolik, Jaroslav Tipan, Ing. Juraj Kešeľ, Mária Marcinová, 
Bc. Anna Senyková a Ing. Matej Kukuruc 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasoval: 0  
Program zasadnutia bol schválený jednohlasne  
Program rokovania po doplnení bodov: 
1,  Otvorenie zasadnutia 
2,  Interpelácie poslancov 
3,  Vzdanie sa mandátu poslanca Obecného zastupiteľstva – na vedomie 
4,  Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva – Ing. Petrášová Katarína 
5,  Plnenie rozpočtu za trištvrťrok 2023 
6,  Rozpočtové opatrenie č. 4, 5, 6/2023  



7,  Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti MŠ Bačkov a jej výsledkoch a podmienkach v šk. r.  
2022/2023.  

8,   Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti ZŠ Bačkov, šk. r.  2022/2023.  
9, Zámer vybudovania fotovoltaického zariadenia na budove obecného úradu – prejednanie 
10,  Rekonštrukcia rozvodov verejného osvetlenia a obecného rozhlasu v obci -  prejednanie 
11,  Ponuka /mestám a obciam/ na odkúpenie akcií VVS, a. s. - prejednanie 
12,  Informácie o schválených projektoch obce: a, Technické vybavenie pre projekt: “Triedený zber  

komunálneho odpadu v obci Bačkov“. 
 b, Výdajňa vody v rómskej osade Bačkov 
 c, Dom smútku – zateplenie budovy 
13,  Rôzne: a, úprava priestranstva pred obecným úradom 

 b, vyhlásenie výberového konania na riaditeľa ZŠ v Bačkove po skončení funkčného 
obdobia riaditeľky ZŠ 

14, Rekapitulácia uznesení 
15, Záver 
Hlasovanie č. 2 
Za: 7 poslancov – Mgr. Daniel Ďurica, Ľubomír Antolik, Jaroslav Tipan, Ing. Juraj Kešeľ, Mária Marcinová, 
Bc. Anna Senyková a Ing. Matej Kukuruc 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasoval: 0  
Pristúpilo sa k prerokovaniu jednotlivých bodov. 

K bodu č. 2, Interpelácie poslancov 
Poslanec Mgr. Ďurica sa dotazoval ohľadne vyhláseného výberového konania /ďalej VK/ na riaditeľa ZŠ 
v Bačkove. Prečo sa vyhlásilo VK ? Starosta odpovedal: nakoľko riaditeľke základnej školy  uplynulo 5 
ročné volebné obdobie, musí byť zo zákona vyhlásené VK na obsadenie funkcie riaditeľa základnej školy. 
V prípade obce Bačkov do 15. 12. tohto roku uchádzači môžu na obecný úrad zaslať alebo osobne 
doniesť zalepenú obálku s potrebnými, povinnými prílohami, ktoré sú stanovené vo VK. Hlavná 
kontrolórka ešte dodala, že na zasadnutie Rady školy bude prizvaná osoba zo spoločného školského 
úradu Sečovce, znalá na posúdenie, či dotyční prihlásení sú schopní vykonávať funkciu riaditeľa ZŠ a či 
spĺňajú podmienky stanovené vo VK. 
Pokračoval poslanec Ďurica ohľadne problému s dažďovou vodou na Hlavnej ulici. Opýtal sa, či je 
známe kde je problém a ako to odstrániť ? Poslanec Antolik povedal, že možno za záhradami je plytký 
rigol, ktorý nestačí odvádzať prílev vody. Bolo by potrebné rigol, resp. priekopu prehĺbiť. Poslankyňa 
Senyková podotkla, že by bolo dobré naplánovať prehĺbenie potoka na Hlavnej ulici od Židovského 
cintorína. Starosta obce oponoval tým, že problém s úpravou toku už bol pred rokmi, keď pred 
domom pána Fecka došlo k likvidácii starého mosta ponad potok a postavil sa nový most s väčším 
priepustom. 
Poslanec Kešeľ poukázal na nahnuté stĺpy pri potoku oproti Jána Kešeľa na Lesnej ulici. Strom spadol 
na tieto stĺpy. Bolo by dobré odstrániť ich.  
Poslanec Kešeľ si vypýtal Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce, resp. doklad o tom,  
kde by sa dozvedel, do akej sumy rozhoduje starosta obce o majetku obce. Ďalej sa dotazoval 
ohľadom mosta nad potokom z Hradnej na Lesnú ulicu. Starosta informoval, že je oslovený statik, 
ktorý vypracoval cenovú ponuku. Problém ohľadne mosta je v riešení. V akom stave je posilňovňa ?, 
pokračoval poslanec Kešeľ. Starosta vyzval poslanca Antolika, ktorý mal poinformovať o vykonaných 
prácach v posilňovni. Starosta informoval, že v miestnosti je urobená betónová podlaha a je 
vymaľované. Poslanec Kešeľ podotkol, že tečie dosť cíteľne chlórovaná voda. Bolo by dobré 
skontrolovať vodu. Starosta povedal, že obec má chlorátory, ktoré dávkujú chlór do vody. Regionálny 
úrad verejného zdravotníctva plus firma Ekolab vykonáva odbery vody a kontroluje okrem iného aj 
chlór vo vode. Ďalej poslanec Kešeľ navrhol umiestniť na Lesnej ulici dva cestné spomaľovače. 
Reagoval starosta obce, že o spomaľovačoch už rokovalo bývalé obecné zastupiteľstvo, nakoľko jedni 
obyvatelia požadovali a iní zas boli proti umiestneniu spomaľovačov na ul. Lesná. Poslanec Kešeľ 



navrhol osloviť dopravného inžiniera či je potrebné dať vyhotoviť projektovú dokumentáciu k danej 
problematike. Hlavná kontrolórka dodala, že musí byť osadené aj dopravné značenie v prípade 
osadenia spomaľovačov. O tomto bode sa hlasovalo. 
Hlasovanie č. 3 
Za: 3 poslanci – Mgr. Daniel Ďurica, Ľubomír Antolik, Ing. Juraj Kešeľ,  
Proti: 3 / Mária Marcinová, Bc. Anna Senyková a Ing. Matej Kukuruc 
Zdržali sa: 0  
Nehlasoval: 0 
Pokračoval poslanec Kešeľ, či je naplánovaná údržba verejnej zelene a stromov v tomto období ? 
Starosta  reagoval, že stromy sú už označené. Bol v obci technik, ktorý ich označil. 
Poslanec Ďurica spomenul, že pred pánom Tóthom Jozefom je priekopa, prípojka vodovodu. Je 
potrebné vysvetliť pánu Tóthovi, čo je potrebné urobiť so starou vodovodnou prípojkou.  
Pani poslankyňa Marcinová podotkla a požiadala starostu o predĺženie svietenia verejného osvetlenia 
v ranných hodinách. 
Poslanec Tipan opustil rokovaciu miestnosť o 17:45h. 
K bodu č. 3,  Vzdanie sa mandátu poslanca Obecného zastupiteľstva. 
Poslankyňa pani Mária Marcinová sa ku dňu 24.11.2023 vzdala mandátu poslanca obecného 
zastupiteľstva. Tento bod zobralo obecné zastupiteľstvo na vedomie. Starosta obce jej poďakoval za 
aktívnu účasť a odovzdal pozornosť. 
K bodu č. 4, Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva – Ing. Petrášová Katarína. 
Náhradníkom v Komunálnych voľbách v roku 2022 sa stala Ing. Katarína Petrašová, ktorá po doznení 
hymny Slovenskej republiky zložila zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva. Tento 
bod zobralo obecné zastupiteľstvo na vedomie. 
K bodu č. 5, Plnenie rozpočtu za trištvrťrok 2023. 
Poslanec Ďurica sa dotazoval ohľadne spoplatňovania kosenia záhrad. Či sa vyberá poplatok za 
kosenie súkromných záhrad. Starosta odpovedal: pripraví sa Interná smernica a zapracuje a v tejto 
smernici sa určí a zapracuje poplatok a podmienky za kosenie spomínaných pozemkov.  
Pokračoval poslanec Ďurica, ktorý mal otázky k rozpočtovému opatreniu č. 4. Na položke  0620 – 
pamätná izba – energie vysoké. Starosta vysvetlil, že výdaj za energie nie je len za pamätnú izbu, 
avšak aj za miestnosť, kde sídli koordinátor, zamestnanec obce, ktorá sa v tejto budove nachádza. 
V pamätnej izbe sa často púšťa odvlhčovač vzduchu, nakoľko v tejto miestnosti je vysoká vlhkosť. 
Pokračoval poslanec Ďurica a to položkou 0660 – 8BJ – obecný majetok, kde je uvedené: deratizácia v 
RO – vysoká suma. Starosta vysvetlil, že v tejto položke je zaúčtovaná suma aj za údržbu 
elektroinštalácie v celej obecnej bytovke. Poslanec Ďurica podotkol, že obecné zastupiteľstvo nebolo 
oboznámené so značne vysokou sumou za tieto práce. Starosta vysvetlil, že v obecnej bytovke  bol 
havarijný stav, nakoľko od roku 2012, keď v bytovke bol požiar, nebola vykonaná väčšia údržba, ktorá 
bola potrebná.  Elektroinštaláciu vykonala firma Rios, pán Titko formou prieskumu trhu. Ďalej chcel 
vedieť spôsob refakturácie vývozu domových žúmp. Hlavná kontrolórka vysvetlila, že obce a mestá 
majú za povinnosť vývoz a likvidáciu odpadových vôd z domácností.  Funguje to tak, že vlastník žumpy 
si môže objednať vývoz sám na Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a. s., alebo 
prostredníctvom obce, ktorá nahlási vývoz. Záleží aj od veľkosti objemu žumpy. Následne VVS, a. s. 
faktúruje obci spomínaný vývoz a obec  vyhotoví faktúry domácnostiam, ktorým bola žumpa 
vyvezená.   
Poslanci obecného zastupiteľstva plnenie rozpočtu zobrali na vedomie. 
Pristúpilo sa k hlasovaniu za rozpočtové opatrenie, nakoľko sa rokovalo o dvoch bodoch súčasne. 
Hlasovanie č. 4 
Za: 5 poslancov –Ľubomír Antolik, Ing. Juraj Kešeľ, Ing. Katarína Petrašová, Bc. Anna Senyková a Ing.    
Matej Kukuruc 
Proti: 0 
Zdržali sa: /1/ Mgr. Daniel Ďurica 
Nehlasoval: 0  



K bodu č. 7, Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti MŠ Bačkov a jej výsledkoch a podmienkach 
v šk. r.  2022/2023. 
Každý školský rok obidve riaditeľky predkladajú Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti MŠ, ZŠ  
Bačkov a jej výsledkoch a podmienkach. Nakoľko neboli pripomienky zo strany poslancov, starosta 
obce pristúpil k hlasovaniu. 
Hlasovanie č. 5 
Za: 6 poslancov – Ľubomír Antolik, Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, Ing. Katarína Petrašová, Bc. Anna 
Senyková a Ing. Matej Kukuruc 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasoval: 0  
K bodu č. 8, Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti ZŠ Bačkov, šk. r.  2022/2023. 
Hlasovanie č. 6 
Za: 6 poslancov – Ľubomír Antolik, Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, Ing. Katarína Petrašová, Bc. Anna 
Senyková a Ing. Matej Kukuruc 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasoval: 0  
K bodu č. 9, Zámer vybudovania fotovoltaického zariadenia na budove obecného úradu – 
prejednanie. 
Poslanci po rozprave dospeli k názoru, že je potrebné dať vypracovať projektovú dokumentáciu. Za 
každé odberné miesto osobitne faktúry. V prípade, že obec získa finančné prostriedky cez projekt, 
obecné zastupiteľstvo o tom bude rokovať podotkol poslanec Kešeľ. Starosta obce poinformoval 
prítomných o Rámcovej zmluve s Ing. Molčányim, firma SM-Consult – Klokočov. Konkretizuje, osloví 
uchádzačov, posiela výzvy, vyhotoví zápisnicu. Celá dokumentácia sa posiela na posúdenie buď na 
Ministerstvo financií alebo EÚ. Záleží aký je to projekt. Pristúpilo sa k hlasovaniu za zámer 
vypracovania projektovej dokumentácie. 
Hlasovanie č. 7 
Za: 6 poslancov – Ľubomír Antolik, Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, Ing. Katarína Petrašová, Bc. Anna 
Senyková a Ing. Matej Kukuruc 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasoval: 0  
K bodu č. 10, Rekonštrukcia rozvodov verejného osvetlenia a obecného rozhlasu v obci -  
prejednanie. 
Poslanci opäť dospeli k názoru, že je potrebné dať vyhotoviť projektovú dokumentáciu na tento 
zámer. Pristúpilo sa k hlasovaniu za zámer vypracovania projektovej dokumentácie. 
Hlasovanie č. 8 
Za: 6 poslancov – Ľubomír Antolik, Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, Ing. Katarína Petrašová, Bc. Anna 
Senyková a Ing. Matej Kukuruc 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasoval: 0  
K bodu č. 11, Ponuka /mestám a obciam/ na odkúpenie akcií VVS, a. s. – prejednanie. 
Starosta obce dal slovo hlavnej kontrolórke, ktorá informovala prítomných poslancov, že by bolo dobré 
osloviť k tejto problematike JUDr. Tekelyho, ktorý sa tomuto venuje. Bolo by dobré pozrieť si 
prezentáciu. Poslankyňa Petrášová uviedla, že už prezentáciu videla a stručne oboznámila prítomných 
o jej obsahu. Podľa nej by bolo pre obec výhodné, keby na ponuku VVS, a. s. prijala, nakoľko počas 
celej doby, čo je obec akcionárom, nemala z toho žiadne príjmy. Teraz by sme mohli dostať cca 2.900 
€. Poslanci Ďurica a Kešeľ namietli, že obec by si mala akcie nechať, že ešte nevieme, čo za tým môže 
byť, či tým neprídeme o nejaké výhody. Tento bod sa neuzavrel. OZ zobralo tento bod na vedomie 
s tým, že starosta prizve na rokovanie pani Hančákovú, z klubu akcionárov. 



K bodu č. 12, Informácie o schválených projektoch obce: a, Technické vybavenie pre projekt: 
“Triedený zber  komunálneho odpadu v obci Bačkov“. 
Starosta poinformoval prítomných poslancov o dotácií v sume 79 992,00 Eur na zakúpenie techniky, 
konkrétne traktora pre obec Bačkov. Dotáciu obec dostala z Environmentálneho fondu. 
K bodu č. 12, Informácie o schválených projektoch obce: b, Výdajňa vody v rómskej osade Bačkov. 
Opäť informoval starosta obce o dotácii 8 000,00 Eur na Výdajník vody do Rómskej osady cez projekt: 
Zlepšenie prístupu k pitnej vode rómskej komunity v obci Bačkov. Túto dotáciu obec dostala z Úradu 
vlády Slovenskej republiky. 
K bodu č. 12, Informácie o schválených projektoch obce: c, Dom smútku – zateplenie budovy. 
Starosta obce upresnil, že sa vlastne jedná o rekonštrukciu budovy domu smútku.  
Tieto body zobralo OZ na vedomie.  
K bodu č. 13, Rôzne 
Poslanec Kešeľ navrhol vymeniť panely, ktoré slúžia ako chodník za niečo pevnejšie a označiť, že je to 
len pre chodcov. Bolo by potrebné dať vyhotoviť projekt na chodník k domu smútku + zábradlie.  
Za tento návrh sa hlasovalo.  
Hlasovanie č. 9 
Za: 6 poslancov – Ľubomír Antolik, Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, Ing. Katarína Petrašová, Bc. Anna 
Senyková a Ing. Matej Kukuruc 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasoval: 0  
Pani Marcinová a poslankyňa Senyková oboznámili prítomných s pripravovaným kultúrnym podujatím 
a to dňa: 2.12.2023 pod názvom Výstava Betlehémov, ktorý sa uskutoční v kultúrnom dome v Bačkove. 
V programe vystúpi spevácky zbor Bohoslovcov. 
Ďalšia akcia je skôr športová. A to: Vysoké Tatry, Hrebienok a návšteva Ľadového dómu dňa: 9.12.2023. 
Keďže sa prerokovali všetky body, starosta obce poďakoval prítomným za aktívnu účasť a zasadnutie 
ukončil.  
 
 
Overovatelia zápisnice: Bc. Senyková Anna .................................... 
 
   Mgr. Daniel Ďurica .................................... 
 
 
 
 
 
          Jozef Nemčík 
          Starosta obce 

 


